
 

 

Bestyrelsesmøde d. 12/6 2023 kl. 15:30 

Referat: 

 

Mødetype Bestyrelsesmøde 

Arrangør Bestyrelsen 

Referent Christian Schunck 

Deltagere  

Til stede Navn 

Ja Ole Guldsmed-Thomsen 

Ja Kim Hoppe 

Ja Per Bech Christensen 

Ja Palle Thomsen 

Ja Christian Schunck 

Nej Johannes Frøstrup 

Ja Lars Johansen 
 

 

  



1. Godkendelse af referat fra sidst 

Referatet fra 1/5 – 2023 er godkendt 

 

2. Økonomi. Aftale med Martin Engbjerg og rettelser i regnskab til 2024  

Regnskab og afskrivning 

Ole har snakket med Martin med henblik på at få styr på afskrivninger mv. 

Der skal laves tilføjelser om de eksisterende afskrivninger bliver lavet over en periode på 2 

år. 

 

Vaskeplads 

I øjeblikket ser det ud til at økonomien er god nok til at påbegynde anlæg af vaskepladsen., 

Da den ikke er overdækket burde det ikke være nødvendigt med ansøgning til kommunen, 

men det skal undersøges nærmere. Det skal også undersøges om det er muligt at 

genanvende vandet til vask af både. 

Der skal laves en arbejdsplan for hvad der skal laves til vaskepladsen og hvad vi selv skal 

udføre. Ole og Johannes arbejder videre med et oplæg og får tilbud hjem. 

 

3. Nyt fra havnen, sikkerhedsdatablade og kemikalier, kran, tilbud på handicapkran, 

autocamperplads og Beas automater, uddybning og havnehoveder, dispensationer og 

lokalplan, vandtryk, arbejdsopgaver og oprydning, Rød/grøn skilte og ledige pladser, 

belyste redningsstiger. 

 

Der er kommet nye belyste redningsstiger, der monteres snarest muligt. 

 

I forbindelse med oprydning på havnen kan vi med fordel arbejde på at gøre havnen mere 

hyggelig og indbydende. F.eks. kunne der sættes hegn op ved camper parkering og ryddes 

op i begroning mv. 

 

Gæstebroen er efterhånden i dårlig forfatning og bør renoveres snarest. 

Det skal undersøges hvad der er af muligheder for renovering. 

 

De nye molehoveder er efterhånden ved at være færdige og det er kun småting der 

mangler, som bliver lavet i den kommende tid 

  



4. Nyt fra udvalg. Maling til skure? Stævnemøde, oprydning i garnredergård!! 

 

Maling 

Der er lavet en maleprøve med Droppen maling og det ser lovende ud. 

Det er vedtaget at gå videre med malingen, der bliver indkøbt. 

 

Vaskepumpe 

Det skal undersøges om der er mulighed for at lave et anlæg med saltvand til rengøring af 

garngårde, så vi på den måde kan spare på vandet. 

Der ud over skal der tages kontakt til kommunen for at få bedre forsyning på havnen. 

 

5. Fundraising og lokalplan. 

 

Der er ikke gjort yderligere ved udarbejdelse af lokalplan og fundraising. 

Arbejdet tages op efter sommerferien. 

 

6. Portfolio, årshjul og hjemmeside. Ret bestyrelsens kontaktinformationer på 

hjemmesiden og indsæt billeder. Palle skal have login til Facebook. Marked annonceres 

bedre. 

 

Der er lavet opslag mv. på næste marked og der annonceres både på Facebook og 

hjemmesiden. 

 

7. Klager til havnen om manglende oprydning og vedligeholdelse. 

 

Der kommer løbende klager over service niveauet på havnen og vi er derfor nødt til at gøre 

tiltag for at højne niveauet. 

 

8. Elstik kultur regelsæt. 

 

Der har tidligere været diskuteret vedr. god skik med hensyn til stik og der har været bragt 

en artikel i rønnerposten. 

 

9. Afholdelse arbejdsdag. 

Den 13/5-23 blev der afholdt arbejdsdag på havnen, med et imponerende fremmøde af 18 

frivillige, der alle flittigt hjalp til med at male og sætte hegn op ved klubhuset. 

  



10. Kommende arrangementer. ”Rønneræs” kommunegrandprix i Rønnerhavnen, 

Festudvalg. 

 

Marked 

Der afholdes marked ved legepladsudvalget den 12/8-2023 og der efterlyses frivillige til at 

hjælpe med opstilling af borde og oprydning. 

 

Rønneræs 

Bådelauget er i år gået med i kommune grandprix og der er fremkommet et forslag om at 

havnen støtter op om det med gratis overnatning til de deltagende både. 

 

11. Evt. (slet gamle Rønnerpost på hjemmeside) 

 

Der er allerede ryddet op på den nuværende hjemmeside, så der mangler ikke plads i 

øjeblikket. Hvis det bliver aktuelt tages det op igen, og eksisterende Rønnerpost slettes 

derfor ikke. 


